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Betreft:  
Ongevraagd advies subsidies organisaties voorliggend veld 
  
 
 
 
Geacht College, 
 
Afgelopen jaar heeft de Wmo-raad presentaties gehad van organisaties werkzaam in het voorliggend 

veld binnen de gemeente Hellendoorn. Zowel Avedan, Evenmens, Mee-ijsseloevers als De Welle 

hebben een dergelijke presentatie over hun werkzaamheden gegeven. Ze kregen daarbij ook de 

gelegenheid om aan te geven wat wij als Wmo-raad voor hen konden betekenen. 

Een van de organisatie gaf daarbij aan (dit blijkt bij navraag uiteindelijk bij al de 4 organisatie te 

spelen) dat de financiering en m.n. de lengte van de contracten van de gemeente de bedrijfsvoering 

van de organisaties niet ten goede komt. Het krijgen van een subsidie voor de duur van slechts 1 jaar 

geeft allerlei ongewenste gevolgen. Ieder jaar weer staat de continuïteit van de organisaties ter 

discussie wat betreft de personele bezetting. Niet alleen voor de huidige werknemers is dit onnodig 

spannend, maar ook voor het werven van nieuwe medewerkers is dit een onaantrekkelijk 

vooruitzicht. Ook voor de cliënten van deze organisaties is dit een jaarlijks punt van onzekerheid. 

Krijg ik mijn vaste contactpersoon volgend jaar weer?  

Met het uitgeven van subsidies voor de duur van bv. 3 jaar kan dit worden voorkomen. Dit geeft niet 

alleen meer zekerheid voor de organisaties en de hun cliënten, maar ook voor de gemeente geeft dit 

extra mogelijkheden. Aan de afgifte van meerjarige subsidies kunnen verbetertrajecten worden 

gekoppeld. Met verbetertrajecten over meerdere jaren kan de lat hoger worden gelegd en geeft dat 

tevens meer ruimte voor het uitvoeren van evaluaties. Ook eventuele strategie wijzigingen kunnen 

dan soepeler worden doorgevoerd. 

Wij adviseren u om de keuze van het uitgeven van subsidies voor de duur van slechts 1 jaar te 

heroverwegen en de dialoog met de 4 organisaties op te starten om tot een voor zowel 

opdrachtgever als opdrachtnemer bevredigende opzet te komen.  

Wij hopen u hiermede van dienst te zijn geweest en zien uw reactie tegemoet.  

Met vriendelijke groet, 
 
 
 
H.J. (Hans) Manschot 
Voorzitter Wmo-raad gemeente Hellendoorn 


